

Title (en)

Device for displaying and selling filled tubes.

Title (de)

Vorrichtung für die Darbietung und den Verkauf von befüllten Tuben.

Title (fr)

Dispositif pour la présentation et la vente de tubes pleins.

Publication

**EP 0102639 A1 19840314 (DE)**

Application

**EP 83108726 A 19830905**

Priority

- DE 3241628 A 19821111
- DE 8225278 U 19820908

Abstract (en)

The device is for displaying and selling filled tubes (16) which are closed with a screw cap (38) and the free end of which is constructed in the manner of a sleeve. The tubes are placed upright with their screw caps on a holding plate (17) which has correspondingly profiled upwardly facing projections (14). Several of the holding plates are displaceable in a rail system which can be placed on the top of a shelf. <IMAGE>

Abstract (de)

Beschrieben wird eine Vorrichtung für die Darbietung und den Verkauf von befüllten Tuben (16), die mit einer Verschlusskappe (38) verschlossen sind, deren freies Ende hülsenartig ausgebildet ist. Die Tuben werden mit ihren Verschlusskappen auf eine Halteplatte (17) mit entsprechend profilierten, nach oben weisenden Vorsprüngen (14) aufgestreckt. Mehrere der Halteplatten sind in einem Schienensystem verschiebbar, das auf die Oberseite eines Regalbretts aufgesetzt werden kann.

IPC 1-7

**A47F 7/00**

IPC 8 full level

**A47F 7/28** (2006.01); **B65D 77/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47F 7/283** (2013.01); **B65D 77/044** (2013.01)

Citation (search report)

- AT 299795 B 19720626 - BEMBERG AG [DE]
- US 1575231 A 19260302 - SELTMANN WALTER A
- CH 572331 A5 19760213 - RUETZ PAUL
- DE 2305561 A1 19740808 - WICHELHAUS FA KLAUS

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR LI NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0102639 A1 19840314**; EP 0102638 A1 19840314

DOCDB simple family (application)

**EP 83108726 A 19830905**; EP 83108725 A 19830905